
Borówiec, 

Burmistrz Miasta i Gminy Kórnik
Pan Przemysław Pacholski

Szanowny Panie Burmistrzu

W związku z rozstrzygnięciem konkursu na realizację zadań publicznych w Gminie Kórnik
na 2025 rok, na podstawie ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej,
zwracam się z prośbą o udostępnienie następujących informacji:

1. Wszystkich kryteriów branych pod uwagę podczas ustalania wysokości dotacji zadań z
zakresu  wspierania  i  upowszechniania  kultury  fizycznej  w  kontekście  wsparcia  klubów
pływackich działających na terenie miasta i gminy Kórnik.

2. Podania szczegółowej podstawy prawnej oraz zapisów regulaminu lub uchwał,  które
stanowiły podstawę do ustalenia wysokości dotacji dla poszczególnych klubów sportowych.

3. Udostępnienia szczegółowej punktacji przyznanej poszczególnym wnioskom w ramach
przeprowadzonego konkursu, w tym szczegółowej oceny formalnej i merytorycznej każdego
z nich.

4. Udostępnienia kopii wszystkich dokumentów związanych z rozstrzygnięciem konkursu,
w tym protokołów z posiedzeń komisji konkursowej, decyzji oraz uzasadnień przyznania
dotacji.

Dodatkowo, bardzo proszę o szczegółowe wyjaśnienie poniższych kwestii:

1. Skąd wynika dysproporcja wsparcia udzielonego Stowarzyszeniu „UKS – Jedynka Kórnik”
(sekcja pływacka – wsparcie 90 000 zł) oraz Stowarzyszeniu Klub Pływacki Alfa Kórnik
(wsparcie 30 000 zł)?

2. Dlaczego  dzieci  będące  zawodnikami  „UKS  –  Jedynka  Kórnik”  są  faworyzowane  w
stosunku do dzieci będących zawodnikami Klubu Pływackiego Alfa Kórnik?

Biorąc pod uwagę ilość zawodników w poszczególnych klubach, dysproporcja przyznanej
dotacji jest porażająca.  W przypadku Klubu Pływackiego Alfa Kórnik,  liczba aktywnych
zawodników wynosi ponad 70 osób, natomiast w przypadku klubu „UKS – Jedynka Kórnik”
aktywnych zawodników jest  poniżej  20.   W przeliczeniu  na jednego zawodnika daje to
kwotę dofinansowania na poziomie 429 zł na zawodnika Klubu Pływackiego Alfa Kórnik
oraz 4500 zł na zawodnika klubu „UKS – Jedynka Kórnik”. Liczby te z łatwością może Pan
zweryfikować samodzielnie.

3. Jaki wpływ na ustalanie wysokości dotacji miał fakt, że prezesem stowarzyszenia „UKS –
Jedynka Kórnik” jest radny Miasta i Gminy Kórnik p. Maciej Brylewski?

4. Czy  podczas  rozstrzygania  konkursu  zostały  przeanalizowane  potencjalne  konflikty
interesów związane z funkcjami pełnionymi przez przedstawicieli  wnioskodawców? Jeśli
tak, proszę o wskazanie, jakie wnioski wynikły z tej analizy oraz czy powyższe kwestie



miały wpływ na ostateczne rozstrzygnięcie konkursu.

5. Jakie  działania  zamierza  Pan  podjąć  w  przyszłości,  aby  kryteria  oceny  wniosków  o
publiczne dotacje nie budziły wątpliwości, nie prowadziły do nierównego traktowania czy
też dyskryminacji poszczególnych podmiotów wnioskujących o te dotacje? Proszę również
o  wskazanie  mechanizmów  kontrolnych,  jakie  zostaną  wdrożone  w  celu  zapewnienia
większej transparentności procesu.

Pragnę przypomnieć, że zgodnie z art. 13 ust. 1 ustawy o dostępie do informacji publicznej
odpowiedź na niniejszy wniosek powinna zostać udzielona w terminie 14 dni. W przypadku braku
odpowiedzi  w  ustawowym  terminie  zastrzegam  sobie  prawo  do  podjęcia  dalszych  kroków
prawnych.

Z wyrazami szacunku,
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